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Dziykujy za udzie1enie odpowiedzi na interpe1acjy z dnia 27.02.2010 r.

Proszyjednak 0 uzupelnienie infonnacji zgodnie z postawionymi pytaniami. Jak obecnie ulica
Karlowicza miydzy u1icami Grunwaldzktt i Pornnikowtt oraz skrzyzowanie z Pornnikowtt
wyg1ttda, to duza grupa mieszkanc6w Marek ( i nie ty1ko mieszkailc6w) dobrze wie. W
pytaniu prosilem 0 podanie decyzji administracyjnych, kt6re ttt sytuacjy spowodowaly. Aby
ulatwi6 odpowiedz, proSZy 0 podanie decyzji zwi¥anych z uzyskaniem pozwolenia na
budowy (domu , ogrodzenia) wydanych dla dzialek nr ewid. 95 i 96 przyleglych do ulicy
Karlowicza.

Drugi Ittcznik drogowy moim zdaniem nie zostal wykonany w latach 70-ych, a
powstal w wyniku ulatwiania sobie komunikacji przez mieszkailc6w. Natomiast calkiern
niedawno Ittcznik ten zostal pokryty asfaltern. Zrobiono to jak siy okazalo na obcyrn gruncie.
Rozumiem, ze powodem wycofania siy Miasta z rozwi¥ania komunikacyjnego bylo zttdanie
wlasciciela gruntu. ProSZy 0 infonnacj y czy potwierdzenie wlasnosci odbylo siy na drodze
Sttdowej, czy w ramach porozumienia stron popartego posiadanymi dokumentami.
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